

Notulen Stichting Wijkoverleg Galecop / Partneroverleg
Dinsdag 10 juni 2025/Jan de Boer

Aanwezig:

Dagelijks Bestuur:

Lex Sigterman	Voorzitter
Jan de Boer	Secretaris
Bea Boogaard-Hoofd	Penningmeester

Leden:

Jan van Rossum	Bewoner
Wilma van den Brink	Lid/Wijkkrant

Afgemeld/Afwezig:

Albert Flier	Lid
Simon Kool	Lid
Berend Lensen	Lid
Nathalie Nagtegaal	Lid/Galecop Sociaal
Jaap-Jan Pepping	Lid
Theo Vlamings	Lid
Alex v.d. Weerd	Lid
Natasja Wouterse	Lid
Bette van Lunteren	Movactor
Mohammed Aaras	Wijkagent Galecop

Partners/sprekers/bewoners:

Fransje van Beek	Wijkcoördinator
Joëlle van Dalum	Wijkboa Galecop
John van Engelen	Wijkwethouder
Demelza Esman	Wijkboa
Martijn Heuvelhorst	Omgevingsmanager Groot Merwede
Marrie Somers	Bewoner



Agendapunt 1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering.

De agenda wordt vastgesteld

Van de vergadering wordt een geluidsopname gemaakt, welke uitsluitend bedoeld is voor het notuleren en alleen toegankelijk is voor de secretaris/notulist. Als de notulen zijn afgerond, wordt de opname gewist.

Agendapunt 2 Voorstelrondje

Omdat iedereen bekend is, is er geen voorstelrondje.

Agendapunt 3 Ontwikkeling Groot Merwede/MIRT

De rol van de omgevingsmanager is de bewoners over de voortgang rond Groot Merwede en het participatieproces te informeren en eventuele vragen te beantwoorden. Hierbij is het huidige participatieproces leidend, wat betekent dat, buiten het wijkoverleg, geen overleggen over hetzelfde onderwerp meer worden georganiseerd. Dit geldt ook voor de participatie bij het MIRT onderzoek en MIRTverkenning. De voorzitter geeft aan dat leden van de MIRT klankbordgroep geregeld verslag doen in het wijkoverleg, maar niet de status van vertegenwoordiger van het wijkoverleg hebben. Het wijkoverleg heeft geen juridische basis om een vertegenwoordiging in projectgroepen af te vaardigen. In het MIRT onderzoek wordt nog niet gesproken over de ontsluiting van Rijnenburg en een eventuele tramlijn door de wijk Galecop, dit komt in een later tijdstip aan de orde.

Voor Groot Merwede komen 15.000 – 25.000 nieuwe woningen, waarvan 5.000 – 10.000 in Nieuwegein. Naar verwachting zal Nieuwegein groeien van 60.000 inwoners naar 90.000.

De MIRT verkenning onderzoekt de Merwedelijn. Er wordt rekening gehouden met aansluiting van de Merwedelijn op de Rijnenburglijn, maar de Rijnenburglijn vormt, in deze fase, nog geen onderdeel van

de verkenning. Wel wordt er gekeken naar een voorbereiding op de aansluiting van de Rijnenburglijn. De gemeente Nieuwegein is betrokken bij zowel de MIRT verkenning als het MIRT onderzoek. In de nabije toekomst zal een MIRT verkenning gestart worden naar de mogelijkheden en consequenties van een Rijnenburglijn.

De voorzitter geeft aan dat er behoefte is aan meer duidelijkheid over de gevolgen voor de wijk. Het aspect woningbouw is wel duidelijk, maar het aspect openbaar vervoer niet. Over dit laatste is behoefte aan meer duidelijkheid. Hij roept op om, in de communicatie, aan te geven dat:

1. Dit op het moment nog niet bekend is en wanneer er meer duidelijkheid wordt verwacht en
2. Zodra er meer duidelijkheid is, dit te delen met de inwoners en gelegenheid te bieden om nader geïnformeerd te worden.

Er is nog een optie om de aansluiting Merwedelijn – Rijnenburglijn door Papendorp te laten lopen. Het is niet bekend in hoeverre er steun in de gemeenteraad is voor deze optie.

Agendapunt 4 Veiligheid/Politiezaken

Aan het eind van de Galecopperdijk is een nieuwe kampbewoner gekomen. De gemeente is, samen met Rijkswaterstaat, bezig met een uitzettingsprocedure. Naar verwachting wordt dit een kortere procedure dan die met de stadsnomaden.

Verder zijn er geen bijzonderheden te melden.

Agendapunt 5 Nieuws uit de gemeente

Verkeersveiligheid Juliana- en Lucasschool:

Er is overleg geweest tussen de wijkwethouder, wethouder verkeer en de directeuren van beide scholen. O.a is er gekeken naar de mogelijkheid om ouders te bewegen om de auto in de wijk te parkeren en niet op de parkeerplaats bij de scholen. Ook wordt verkeerskundig bekeken of de veiligheid kan worden vergroot. De scholen gaan mee doen in een project van de provincie, welke gericht is op gedragsverandering van de ouders. Ook wordt gekeken of de fietspaden, die op de parkeerplaats uitkomen, beter met elkaar kunnen worden verbonden.

Er is gekeken naar een autovrije zone tijdens de aanvang en het einde van de schooltijd, maar dat is zeer moeilijk te plannen/handhaven omdat beide scholen verschillende schooltijden hanteren. Het wijkoverleg blijft graag geïnformeerd over de ontwikkelingen. Het onderwerp zal geregeld terugkomen op de agenda **A*DB**

Aanpassing bushaltes:

Er zijn twee opties om te voorkomen dat de bussen over een doorgetrokken streep worden ingehaald.

- 1) Een scheiding welke geluid maakt als er overheen gereden wordt en
- 2) Een lichte verhoging (varkensruggetje) waar auto's moeilijk overheen kunnen.

Het voorstel is om de tweede optie op een bepaalde plek uit te proberen. Als de test aangeeft dat het beoogde doel wordt bereikt, zal dit uitgebreid worden tot het gehele traject. Het wijkoverleg wordt gevraagd wat ze van dit voorstel vindt en welke plek het beste lijkt om te testen.

Gevraagd wordt of dit voorstel is besproken met de hulpdiensten. M.n. wordt gedacht aan de ambulance, welke, in noodgeval over deze verhoging moet kunnen gaan. Dit zal alsnog worden gedaan **A*John**. Het wijkoverleg wil het voorstel graag bestuderen **A*DB**. Fransje zal nog een voorbeeld sturen uit elders in Nieuwegein **A*Fransje**

Festival Middengarde

De vraag uit het vorig overleg is of de bus dicht bij het festivalterrein, b.v. bij de Toonladder, kan halteren. Dit kan niet. Het terrein voor het petanquecentrum dient als festivalterrein en bij de rotonde is geen ruimte voor de bus om te keren. De organisatie van het festival is gevraagd of ze het terrein iets kleiner, richting 'Smaak en Stijl' kunnen maken, zodat de bussen dichterbij kunnen komen, maar de verwachting is dat het niet gaat lukken.

De Pilot met 7500 bezoekers gaat, wegens gebrek aan belangstellenden, niet door. Gevraagd wordt of dit betekent dat de pilot naar volgend jaar wordt verschoven, dat is niet het geval. Het was een eenmalige toezegging die op niets uitliep. Vanaf volgend jaar geldt weer een toezegging voor één festival met 5000 bezoekers en één met 2500 bezoekers per jaar.

Stadsvergroeners/Geveltuintjes

De vraag is wat wel mag en wat niet. Mogen bewoners b.v. tegels voor hun woning verwijderen om er beplanting te plaatsen?

Er zijn 3 mogelijkheden:

1. Zelfbeheer: het beheren van een stukje openbaar groen. De gemeente kan helpen met advies en plantjes
2. Geveltuintje: De gemeente wil zelf de stoeptegels verwijderen en een perkje aanleggen, waarna de bewoner wat aanplant kan zetten Dit gebeurt ca. 15x per jaar
3. Een groter stuk groen beheren. Wie dat wil kan contact opnemen met de wijkcoördinator. Er is ook een website: <https://www.nieuwegein.nl/wonen-en-leefomgeving/idee/zelf-groen-onderhouden>.

De gemeente heeft ook een stand op het Galecop feest, waar deze informatie beschikbaar is. Bovendien komt er een bericht op de website.

Voorgesteld wordt om hierover ook een stukje in de wijkkrant te zetten **A*Fransje**.

Opgemerkt wordt dat het onkruid weer flink opkomt, m.n in de diverse groenvakken. De bewoners zijn welkom om het onkruid zelf te verwijderen of het bij de gemeente te melden.

Groenbeheer

Er zijn concrete afspraken met de aannemers groenonderhoud gemaakt. Als zij zich daar niet aan houden worden ze daar op aangesproken. Bewoners worden opgeroepen om melding van wildgroei van onkruid te maken via de buiten beter app.

Agendapunt 6 Notulen en actielijst vorige vergadering

Met enkele kleine correcties worden de notulen goedgekeurd.

Actiepunten:

- Groenonderhoud/bestrating bespreken met hoofd openbaar domein. Helaas heeft het nieuwe hoofd openbaar domein de organisatie alweer verlaten. De wijkwethouder zal dit met het interim hoofd openbaar terrein bespreken. Het punt blijft staan.
- Vragen voor omgevingsmanager doorgeven. Punt is gedaan
- Ontwikkeling Groot Merwede/MIRT agenderen voor volgende vergadering. Is besproken bij agendapunt 3
- Nagaan wat de relatie taakgroep A12 zone – wijkoverleg is. Is besproken bij agendapunt 3
- Prullenbakken, fietsenrek en borden 'verboden voor honden' laten plaatsen bij speeltuin aan de Galecopperlaan. Er wordt nog een bankje met prullenbak geplaatst. Een fietsenrek is al geplaatst. Er komt geen verbodsbord omdat de gehele Galecopperzoom verboden is voor honden, waardoor overall bordjes geplaatst moeten worden. In Batau loopt een pilot met 'poepzakjes'. De wijkwethouder zal navraag doen wat daar de ervaring mee is **A*John**.
- Overwegen verzoek in te dienen voor bordjes "hondenlosloopgebied". Is gedaan. De gemeente geeft geen toestemming om dergelijke bordjes te plaatsen, omdat het niet past in het beleid.
- Informatie 'Beste Buurpin' mailen aan secretaris/Idee 'Beste Buurpin' agenderen in onderling overleg. Dit onderwerp is in het onderling overleg besproken. Het wijkoverleg wil dit initiatief overnemen. Het DB zal hiervoor een procedure opzetten.

Agendapunt 7 Rondvraag

- Fransje heeft een verslag van de informatieavond over het groenonderhoud op de website geplaatst en een uitnodiging voor een rondwandeling door de wijk op 8 juli.
- Gevraagd wordt wat de toekomst van de dierenweide is. Mogelijk zullen, als bezuinigingsmaatregel de dierenweides gefaseerd worden gesloten. Hierover moet de gemeenteraad een besluit nemen. De bewoners van Geleco hebben dit heel correct opgenomen. Er is een petitie voor het behoud van de dierenweides aan de gemeenteraad aangeboden.
- In het onderling overleg is besloten om op zoek te gaan naar een goedkopere website. De secretaris wil, samen met medebeheerders Fransje en Natasja gaan inventariseren welke aspecten van de huidige website wij willen overnemen.

- Op initiatief van wijkplatform Batau-noord is er op 3 juni een samenkomst van de diverse wijkplatforms geweest. Daar zijn o.a. ook de websites aan de orde geweest en is gebleken dat er enorme verschillen zijn. Er was veel lof voor de activiteiten die wij in onze wijk ontplooiën en m.n. voor de wijkkrant.

Agendapunt 8 Sluiting

De voorzitter bedankt iedereen voor hun aanwezigheid en inbreng en sluit de vergadering.

Afsprakenlijst:

Nr.	Datum vergadering	Afspraken
1	16-01-2024	Maximaal 1 buitengewoon onderwerp per vergadering
2	27-08-2024	Festivals Middengarde is terugkerend agendapunt bij nieuwe ontwikkelingen
3	10-06-2025	Verkeersveiligheid Juliana- en Lucasschool is terugkerend agendapunt bij nieuwe ontwikkelingen

Actielijst:

Nr.	Datum vergadering	Aktiepunten	Aktienemer	Status	Datum actie
1	11-06-2024	Groenonderhoud/ bestrating bespreken met hoofd openbaar domein	Lisette/John	Gedaan	
2	10-06-2025	Optie verhoogde rijbaanscheiding Galecopperlaan bespreken met hulpdiensten	John	Gedaan	
3	10-06-2025	Voorbeeld verhoogde rijbaanscheiding mailen	Fransje	Gedaan	
4	10-06-2025	Optie verhoogde rijbaanscheiding Galecopperlaan overwegen	DB	Gedaan	
5	10-06-2025	Stukje over groenbeheer in wijkkrant plaatsen	Fransje	Gedaan	
6	10-06-2025	Ervaring Pilot hondepoepzakjes Batau navragen	John	Gedaan	